
حســین دهقان  افزود: زمانی کشورهای منطقه خلیج 
فارس حســرت می خوردند که ایران یک کشور آباد 
و توانمند اســت و اگر امروز آنها از ما جلو بیفتند قابل 

قبول نیست.
وی درباره همکاری شــورای توسعه سواحل مکران 
با دانشــگاه ها برای توسعه این سواحل اظهار داشت: 
دانشــگاه ها در بخش دانش، تربیت نیروی انسانی و 
توســعه فناوری متناسب با توانی که برای آنها تعریف 
شده است، می توانند به توسعه سواحل مکران کمک 

کنند.
دهقان یادآور شــد: با بســیاری از دانشگاه ها از جمله 
شهید بهشتی، صنعتی شریف و همچنین با پارک علم و 
فناوری دانشگاه تهران جلساتی برگزار شد و زمینه های 
کاری هم تعریف شده که آنها باید کار را عملیاتی کنند.

وی دربــاره ورود در حوزه نفت، گاز و پتروشــیمی و 
استفاده از شرکت های دانش بنیان در این منطقه اظهار 
داشــت: در حال حاضر شرکت هایی که سرمایه گذار 
هستند، این کار را انجام می دهند این که ما بخواهیم در 
این زمینه کارهای مطالعاتی انجام دهیم فعلا در دستور 

کار نیست.
دبیر اجرایی شــورای توسعه ســواحل مکران درباره 
بازدید خود از پارک علم و فناوری دانشگاه تهران گفت: 
مجموعه شرکت هایی که در پارک علم و فناوری این 
دانشــگاه هستند، مجموعه های توانمندی هم از نظر 
فنی و هم از نظر نیروی انســانی است در کنار آن عزم 
و اراده مدیریتی خوبی هم در این مجموعه وجود دارد 
که ترکیب آنها بسیار خوب می تواند کمک کند اما آنچه 
که مهم اســت قراردادن اطلاعات به هنگام و به روز از 
وضع موجود و آینده در اختیار آنها است که بر مبنای این 

اطلاعات کمک کنند.
دهقان یادآور شد: دانشگاه تهران به عنوان دانشگاه مادر 
در کشــور باید در مکران اثری از خود به جای بگذارد 
و کمــک کند که برای این کار ما آمادگی داریم محلی 
در اختیار پارک علم و فناوری این دانشــگاه قرار دهیم 
و مجوزهای لازم را بدهیم و شــرکت های خود را در 
آنجا مستقر کنند و تسهیلات بدهیم تا چهره منطقه را 
از شــرایط کنونی خارج کنیم البته بنا نداریم که در این 
شرایط بوم منطقه بهم بخورد یا مورد تعرض قرار بگیرد 

آنچه سرمایه اصلی ما است حفظ همین بوم است.
وی افزود: نکته بسیار مهم دیگر جمعیت منطقه مکران و 
مردمی که در آنجا زندگی می کنند، آنها از گذشته ساکن 
بوده اند و نوع روش های تامین معیشت خود را داشته و 
دارند بنابراین باید در زمینه اشتغال به آنها آموزش دهیم 
و همچنین برای اجرای طرح ها در منطقه مکران باید در 
سطح محلی، ملی و فراملی برنامه ریزی کرد تا علاوه 
بر ایجاد اشتغال در منطقه در خدمت توسعه کشور هم 

قرار بگیرد.
دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکران با بیان این 
که منطقه مکران هم سند آمایش و هم سند توسعه دارد، 
گفت:ما باید قادر باشیم این مزیت ها و امتیازات و آنچه 
که دریای عمان و سواحل دارد را در جهت بازدهی تولید 

و خلق ثروت سوق دهیم.

دهقان تصریح کرد: باید قطب هایی را در منطقه مکران 
توسعه دهیم که براساس قطب ها، زنجیره ها هم شکل 
بگیرد که اگر این اتفاق بیفتد، این منطقه ســرمایه پذیر 
می شــود و بازدهی پیدا می کند و به مرور هم چهره 
مکران تغییر می کند بنابراین نیازمند یک کار جدی در 

آنجا هستیم.
وی ادامه داد: نباید این اجازه را داد که اگر کار موفقی در 

جایی از کشور اتفاق افتاد این کار عینا در جای دیگری 
تکرار شــود و همان نتیجه را بدهد، چرا که این اتفاق 
نخواهــد افتاد. ما باید مجموعه چراغ هایی را در نقاط 
مختلف روشن کنیم که محیط اطراف خود را پوشش 

دهد.
دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکران با بیان اینکه 
کســانی که سرمایه در منطقه می آورند به طور معمول 
سرمایه را با دانش و فناوری می آورند، یادآور شد: آنچه 
که این سرمایه گذاران فاقد آن هستند پایگاه اجتماعی 

جامعه محلی است که باید آن را به دست بیاورند.
دهقــان با بیان این کــه چگونه می توانیم یک نوع هم 
پیوندی ایجاد کنیم و کل فعالیت ها را در ربط با یکدیگر 
معنا دار کنیم، گفت: برای این کار یک بخش سطح محلی 
اســت و یک بخش هم ســطح ملی و یک بخش هم 
سطح فراملی است بنابراین باید در سه سطح موضوع 

فکر شود.
وی ادامه داد: در ســطح محلی باید اشــتغال، توسعه، 

درآمدزایی، رفع محرومیت و ارتقای و بهبود شاخص 
های انسانی پیگیری شود که به دنبال آن امنیت هم می 
آید. در ســطح بالاتر کارکرد این منطقه را در ارتباط با 
عقبه ملی دید و یک نگاه آمایش ملی باید داشته باشیم 
تا این فضا بتواند در خدمت توسعه ملی قرار بگیرد که 
همه این شاخص ها به عنوان اقتصاد دریاپایه می تواند 
مــا را در اقتصــاد بین المللی در زنجیره تامین و بحث 

کریدورها کمک کند.
دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکران با یادآوری 
اینکه منطقه مکران می تواند موتور توسعه پیشران تولید 
باشــد، گفت: در مکران سواحل اقیانوسی وجود دارد 
که به آب های آزاد دسترسی دارند که می توانیم از این 
سواحل به عنوان یک هاب استفاده کنیم اما این سواحل 
نباید صرفا به یک گذرگاه تبدیل شوند و فقط کالاهایی 

وارد و خارج شوند، باید به این منطقه از منظر تامین و 
لجستیک نگاه کرد چرا که یکی از کارکردهای منطقه 

مکران حمل و نقل و جابه جایی است.
دهقان یادآور شد: تصور اینکه در سواحل مکران پولی 
وجود دارد که باید آن پول را برداشــت، تصور درستی 
نیست. قرار ما این است که در آنجا خلق ثروت و تولید 
سرمایه کنیم که اگر این اتفاق بیفتد همه از آن بهره مند 

می شوند.
وی درباره وضعیت مطالعات پایه و موضوع حفاظت 
محیط زیســت از منطقه مکران هم گفت: ســازمان 
حفاظت محیط زیست برآن شده است که به طور جامع 
کل منطقه را رصد کند که با دانشگاه تهران قراردادی نیز 
امضا کرده که در مدت ۶ ماه مطالعات زیست محیطی 
را انجام دهد و باید پیگیر شــویم که در چه مرحله ای 
اســت بنابراین این سازمان پیگیر این موضوع است و 
از طرف دیگر گروه زمین شناســی دانشگاه تهران در 
سواحل مکران تیم هایی را مستقر کرده اند که حرکت 
لایه های ساحلی را رصد و پایش می کنند که با آنها در 
حال همکاری هستیم که به طور مستمر اطلاعات را به ما 
بدهند و به همین دلیل مرکز زمین شناسی دانشگاه تهران 

ایستگاهی را در این منطقه دایر کرده است.
دبیر اجرایی شــورای توسعه مکران درباره الزام ورود 
شرکت های بزرگ به مکران هم گفت: در حال حاضر 
الزامی برای ورود شرکت های بزرگ به مکران وجود 
ندارد، آنها باید احساس کنند که با سرمایه گذاری در این 
منطقه منفعت دارد چرا که اصالت اولیه آنها تولید درآمد 
برای ایفای تعهداتشان است و الزاما نمی خواهند ضرر 
کنند بنابراین فضای انتفاعی را باید برای آنها ایجاد کرد.

دهقان ادامه داد: شرکت توسعه مدیریت مکران به ثبت 
رســیده است که در بازه طولانی مدت ۱۵ ساله حدود 
۲۷ میلیارد دلار برای ۷ طرح و ۲۴ پروژه سرمایه گذاری 
کرده و مطالعاتی انجام داده اند و پروژه ها مشخص شده 
است و مکان هایی که طرح ها باید انجام شود را تعیین 
کرده ایم و فاز نخست اجرای کار هم ابلاغ شده است.

وی یادآور شد: طرحی به تازگی به شرکتی واگذار کردیم 
که مطالعات پایه در بحث ظرفیت ها و استعدادهایی که 
در بخش کشــاورزی چه در بحث زراعت، دامداری، 
آبزیان در مکران وجود دارد را انجام دهد. مهم این است 
که به یکسری راهبردهایی برسیم که نقاط مشترکی که 
بیشترین تناسب با یک فعالیت دارد را شناسایی کنیم و 

روی همان فعالیت متمرکز شویم.
دبیر اجرایی شــورای توسعه مکران همچنین درباره 
همکاری و علاقمندی کشــورهایی مانند چین برای 
حضور در سواحل مکران گفت: باید فضای همکاری 
بوجود بیاید که البته با این کار فاصله داریم، اگر هندی 
ها، چینی ها ، روس ها و کشورهای آسیای میانه علاقه به 
حضور در این منطقه دارند ما باید قادر به مدیریت باشیم 
و زیرساخت های لازم را برای بهره برداری آماده کنیم.

دهقان درمورد اینکه زیرســاخت ها را یا باید دولت یا 
شرکت ها فراهم کنند، تصریح کرد: اصولا دولت باید 
زیرســاخت ها را آماده کند، اما هم زمان می تواند این 
موضوع هم شکل بگیرد. دولت باید آغازکننده باشد که 
منظور عرضه سرمایه است یا امتیازات و تسهیلات بدهد 
تا انگیزه کافی برای سایر سرمایه گذاران به وجود بیاید 
تا آنها بعد از ارزیابی و اطمینان از بازگشت سرمایه در 

بخش زیرساخت هم سرمایه گذاری کنند.
مکران یا مکوران سرزمینی ساحلی در جنوب شرقی 
ایران و جنوب غربی پاکستان است که در طول دریای 
عمان گسترده می شود. این ساحل علاوه بر زیبایی ها 
و جاذبه های گردشگری بســیار از نظر جغرافیایی و 
موقعیت استراتژیکی نیز از موقعیت منحصربه فردی 

برخوردار است.
دهقان دبیر اجرایی شورای توسعه مکران با حضور در 
پارک علم و فناوری دانشگاه تهران به تببین ظرفیت های 
موجود در سواحل مکران پرداخت و درخصوص نحوه 
همکاری با پارک علم و فناوری این دانشگاه پیشنهاداتی 

را ارائه داد.
وز تصریح کرد: پارک علم و فناوری دانشــگاه تهران 
می تواند با حضور در منطقه مکران به توســعه قطب 
علم و فنــاوری در این ناحیه کمک کند، همچنین با 
انجام تحقیقات و مطالعات و شکل گیری قطب علم 
وفنــاوری، می توان زنجیره های مختلفی ایجاد کرد 
که به اشــتغال، جذب سرمایه گذار و... منجر شود و 
افزایــش راندمان و بازدهی منطقه را به دنبال داشــته 

باشد.
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توسعه مکران نیازمند عزم ملی است  
        اقتصــاد کیــش -   دبیر اجرایی 
شورای توسعه سواحل مکران، توسعه این 
منطقه را نیازمند نگاه ملی و دردمندانه به 
خصوص از سوی دانشگاهیان دانست و 
گفت: ســواحل مکران می تواند موتور 

توسعه و پیشران تولید کشور باشد.

 دبیر اجرایی شورای توسعه سواحل مکران:

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید
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بسته تفریح های دریایی و هوایی جزیره 
هرمز برای معرفی به سرمایه گذاران 

آماده شده است

اقتصاد کیش-   استاندار هرمزگان گفت: بسته تفریح های دریایی و هوایی برای توسعه 
مناطق ساحلی استان به ویژه جزیره هرمز برای معرفی به سرمایه گذاران آماده شده است.
مهدی دوستی  در آیین امضای تفاهم نامه ساخت شهرک های مسکونی در بندرعباس 
و جزیره هرمز در نشست با مدیران بانک مسکن و مدیران گروه سرمایه گذاری مسکن، 
ضمن ترسیم آینده ای روشن از جزیره هرمز، اظهار کرد: برای توسعه جزیره هرمز با 
توجه به تاکید رهبر معظم انقلاب اسلامی و رییس جمهور آمادگی داریم در مدل های 
مختلف مشارکت داشته باشیم و به این منظور برای هرگونه حمایت و انعطافی آماده 

هستیم.
وی ادامه داد: هرمز ظرفیت های بسیاری برای توسعه دارد و در ۱۰ سال آینده به یکی از 
بهترین نقاط گردشگری در جهان تبدیل خواهد شد، چرا که کارهای منحصر به فردی 

تحت عنوان طرح ابر اکوسیستم گردشگری دریایی شروع شده است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان عنوان  کرد: گروهی از مشاوران تمام تفریح های 
آبــی و دریایی  در ســطح دنیا را جمــع آوری کرده و با تبدیل آن ها به یک بســته ی 

سرمایه گذاری با سنجش امکان اجرا، به سرمایه گذاران معرفی شده است.
وی اضافه کرد: همچنین گروهی دیگر نیز تمام تفریح های هوایی را جمع آوری کرده و 

بسته ای به این منظور مهیا کنند تا آن را نیز در اختیار سرمایه گذاران قرار دهیم.
دوستی با اشاره به عملکرد هرمزگان در طرح نهضت ملی مسکن، تاکید کرد: بخش 
عمده ای از تعهد مسکن استان با صدور پروانه عملیات اجرایی  آن آغاز شده است و برای 
مابقی طرح ها نیز تمام سعی مان بر این است که تا پیش از ۲۸ خرداد عملیات اجرایی آغاز 
شود. در پایان این نشست، تفاهم نامه همکاری جهت آماده سازی و ساخت شهرک های 
مسکونی در جزیره هرمز و شهر بندرعباس به امضای مهدی دوستی استاندار هرمزگان، 
محمد رضا جواهری تفتی مدیرعامل گروه سرمایه گذاری مسکن و سعید شیرزادی 
مدیرعامل گروه  مالی بانک مسکن رسید. این تفاهم نامه که در هفت ماده تنظیم شده و 
۲ سال برای آن مدت اجرا تعیین شده است، تعهداتی برای استانداری هرمزگان، گروه 
مالی بانک مسکن، گروه سرمایه گذاری مسکن، اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان و 

اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان دیده شده است.

استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش-   رییس کل دادگستری استان هرمزگان از تعیین تکلیف ۱۳۷ هزار تنُ 
کالای اساسی موجود در انبارهای بندر شهید رجایی با پیگیری دستگاه قضایی این 

استان خبر داد.
مجتبی قهرمانی با اشاره به دستور رییس قوه قضاییه برای پیگیری مستمر نحوه ورود، 
نگهداری و ترخیص کالاهای اساسی در بنادر و گمرکات کشور، اظهار داشت: بر این 
اساس به دادستان عمومی و انقلاب بندرعباس ماموریت داده شده است تا در مواردی 
که برای تعیین تکلیف این اقلام، مشــکلاتی وجود دارد و برای رفع آن نیاز به ورود 

دستگاه قضایی می باشد، تمهیدات لازم را اتخاذ کند.
وی افزود: حجم عظیمی از عملیات گمرکی و بندری به صورت روزانه در نتیجه تلاش 
های مسوولین دستگاه  های اجرایی متولی صورت می  گیرد، اما با وجود این گاهی 

در برخی موارد، موانعی وجود دارد که رفع آن نیازمند ورود دستگاه قضایی است.
رییس شــورای قضایی استان هرمزگان خاطرنشان کرد: بر همین اساس دادگستری 
استان به منظور کمک به دولت برای حل مشکلات در حوزه ترخیص اقلام و کالاهای 

اساسی ورود و تصمیمات لازم را در این خصوص اتخاذ کرده است.
قهرمانی با اشاره به مشکلی که برای ترخیص یک محموله ۱۱ هزار تنی ذرت ایجاد شده 
است، گفت: در خصوص این محموله ذرت که از سوی دامپزشکی استان هرمزگان، 
سلامت بهداشتی آن برای مصرف خوراکی تایید نشده است با همکاری دستگاه های 

اجرایی اقدامات لازم برای مصرف ثانویه آن، انجام شده است.
وی بیان داشت: دیگر محموله هایی که دارای مشکل بوده اند، محموله ۲۷ هزار تنی 
گندم، ۹ هزار تنی برنج و ۹۰ هزار تنی روغن هستند که فرآیند ترخیص و خروج آنها 
از بنادر و گمرکات با چالش  ها و مشکلاتی مواجه شده  بود اما با ورود دستگاه قضایی 

همه این محموله ها در شرف ترخیص قرار گرفته اند.
رییس کل دادگستری استان هرمزگان همچنین با بیان اینکه در نتیجه این اقدامات، بیش 
از ۱۳۷ هزار تن از کالاهای اساسی موجود در انبارهای بندر شهید رجایی بندرعباس 
تعیین تکلیف شده اند، ضمن قدردانی از دولت و دستگاه های اجرایی متولی که در 
این رابطه با مسوولان قضایی همکاری لازم را داشته اند، خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
با ورود دستگاه قضایی به موضوع و در نتیجه همکاری خوب دستگاه های اجرایی و 
صاحبان کالا، شاهد هستیم که با تعیین تکلیف و ترخیص این محموله های بزرگ، 
از تحمیل خسارات ناشی از تأخیر به وجود آمده به بیت المال و تجار و واردکنندگان، 

جلوگیری شده است.
وی در جریان این بازدید با هدف اصلاح فرآیندهای جاری برای تســریع در روند 
ترخیص کالاهای اساسی و اقلام وارداتی مورد نیاز کشور، دستورات لازم را خطاب 

به مسوولان مربوطه صادر کرد.
بنابراین گزارش، در راستای دستورات و توصیه های تخصصی رییس قوه قضاییه به 
روسای کل دادگستری ها و دادستان های مراکز استان های ساحلی و دارای بندر، مبنی 
بر استمرار سرکشی از انبارهای گمرکات و بنادر و تعیین تکلیف سریع کالاهای دپو 
شده با هدف احقاق حقوق عامه و صیانت از بیت المال، مجتبی قهرمانی رییس کل 
دادگستری استان هرمزگان به همراه دادستان مرکز این استان برای پنجاهمین بار از بندر 

شهید رجایی بندرعباس بازدید کردند.

۱۳۷ هزار تنُ کالای اساسی موجود 
در انبارهای بندر شهیدرجایی تعیین 

تکلیف شد

با پیگیری دستگاه قضایی هرمزگان؛

 25هزار هکتار میگوی پرورشی
 در هرمزگان واگذار شده است

اقتصاد کیش-  رییس ســازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با اشاره به اینکه ۲۵ هزار 
هکتار میگوی پرورشی در استان واگذار شده است، گفت: تاکنون ۱۰ هزار هکتار از 
مزارع پرورش میگوی هرمزگان به بهره برداری رسیده و ۱۵ هزار هکتار آن نیز در حال 

ساخت است.
عباس مویدی  در نشست بررسی مسائل و مشکلات بیمه مراکز تکثیر و مزارع پرورش 
میگو اســتان و اتحادیه آبزیان و تعاونی های ســایت های پرورش میگو استان افزود: 
استان هرمزگان مستعد ۵۰ هزار هکتار اراضی پرورش میگو با ظرفیت تولید ۱۴ میلیون 

و ۴۰۰ قطعه است.
وی بیان کرد: در استان هرمزگان هم اکنون ۲۴ مرکز تکثیر با ظرفیت چهار میلیون و 
۶۰ قطعه بچه میگو به مرحله بهره برداری رسیده و در حال تولید است و تولید میگوی 

استان سالانه بیش از ۲۶ هزار تن است.
رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان، فعالیت های شیلاتی به ویژه پرورش میگو 
و ماهی را از محورهای توسعه و اشتغال ساحل نشینان دانست و بیان کرد: امید است با 

تلاش های در حال انجام شاهد تسهیل و ارتقای در تولیدات شیلاتی باشیم.
بیمه آبزیان باید به یک صنعت تبدیل شود

مدیرکل شیلات هرمزگان نیز در این نشست با اشاره به اهمیت بررسی مستمر مسائل 
و مشکلات مراکز تکثیر و پرورش میگو در راستای مرتفع سازی مشکلات و افزایش 
تعامل در راستای تولید پایدار گفت: بیمه آبزیان باید به یک صنعت تبدیل شود، در این 
صورت تمامی سرمایه گذاران می توانند به نحو احسن از آن سود ببرند که خوشبختانه 

گام های خوبی در این زمینه برداشته شده است.
مســعود بارانی افزود: برنامه ریزی هرچه بهتر تامین و تولید خوراک اســتاندارد و 
بهداشــتی میگو، پیگیری تامین مولد خوب و با کیفیت و عاری از بیماری، پیگیری 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی و فنی در مزرعه ها و مراکز تکثیر میگو توسط بخش 
خصوصی و ایجاد هماهنگی بیشتر بین تولیدکنندگان و دستگاه های متولی در جهت 

رفع موانع تولید از مهم ترین مورادی بوده که باید پیوسته پیگیری شود.
وی با اشاره به لزوم بررسی مشکلات بیمه مراکز تکثیر و پرورش میگو افزود: بیمه آبزیان 
باید به یک صنعت تبدیل شود، در این صورت تمامی سرمایه گذاران می توانند به نحو 
احسن از آن سود ببرند که خوشبختانه گام های خوبی در این زمینه برداشته شده است.

بارانــی، بازنگری ظرفیت تولید مراکز تکثیر، تمدید پروانه بهره برداری مراکز تکثیر 
براســاس ظرفیت جدید، برگزاری نشســت های کمیته پایش با حضور حداکثری 
تعاونی ها، بازدیدهای مســتمر از مراکز تکثیر و ســایت های پرورش میگوی استان، 
اســتقرار نمایندگان بیمه توســط اتحادیه تولیدکنندگان و صادر کنندگان استان را از 

مهم ترین موضوع های مطرح شده در این نشست عنوان کرد.

رییس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان :

بخش دولتی و خصوصی عمان خواهان 
سرمایه گذاری در هرمزگان است

اقتصاد کیش-   وزیر حمل و نقل و ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان از عزم بخش 
دولتی و خصوصی این کشور برای سرمایه گذاری در ایران و استان هرمزگان خبر داد.

سعید بن حمود المعولی در نشست مشترک با مهدی دوستی استاندار هرمزگان اظهار 
کرد: بندرعباس ظرفیت های خوبی دارد و ارتباط موثرتر میان ۲ کشور نیازمند تعریف 

خط پروازی از عمان به بندرعباس است.
وی ادامه داد: هدف ما از این ســفر توســعه روابط تجاری و اقتصادی است و به دنبال 
آن هستیم که بتوانیم فعالیت اقتصادی را بین ۲ کشور دوست و هم پیمان عمان و ایران 

گسترش دهیم.
وزیر حمل و نقل و ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان با اشاره به ظرفیت های بسیار 
خوب هرمزگان، از عزم بخش دولتی و خصوصی این کشور برای سرمایه گذاری در 
ایران و استان هرمزگان خبر داد و گفت: در بازدید از از ظرفیت های بندر شهید رجایی 
شــاهد ظرفیت های خوبی در حوزه بندری بودیم که بخش خصوصی را راغب به 

سرمایه گذاری کرده است.
در ادامه این نشست مشترک مهدی دوستی گفت: در حوزه همکاری  های ۲ جانبه در 
حوزه بندری آمادگی کامل برای حمایت از سرمایه گذاران عمانی وجود دارد، مرحله 
ســوم این بندر در حال تکمیل است و تنها نصب تجهیزات باقی مانده و آماده  ایم در 
این حوزه با بخش خصوصی کشور دوست و برادر سلطنت عمان هم همکاری کنیم.

وی افزود: هرمزگان به جز بندر شهید رجایی، بنادر مهم دیگری در سیریک و بندرلنگه 
نیــز دارد کــه می  توان تجارت خُرد را در آن بنــادر انجام داد، در این بنادر هم آمادگی 
همکاری ۲ جانبه وجود دارد، در پس کرانه هم اگر زمینی برای فعالیت شرکت  های 

خصوصی عمان نیاز است آمادگی داریم این زمین را در اختیار قرار دهیم.
استاندار هرمزگان با تاکید بر زمان بر بودن بروکراسی اداری و انجام کارهای اداری گفت: 
در راستای حمایت از سرمایه گذاری بخش خصوصی عمان در هرمزگان، به صورت 

ویژه امور را تسهیل خواهیم کرد و مجوزهای مورد نیاز را اخذ می  کنیم.

وزیر حمل و نقل و ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان:


